



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWKHN/JDZ08

8天7晚南昌*庐山*景德镇*三清山*鹰潭

第一天 吉隆坡→中转城市→南昌

(晚餐)

齐集于雪邦国际机场，乘搭国际航班途经中转城市飞往江西省省会——南昌。南昌为中国历史文化名城之一。抵达后，游览【秋水广场】。远眺【世界上最大的摩天轮】位于江西南昌赣江之滨，名为“南昌之星”的摩天轮高达160米。

第二天 南昌 庐山

(早/午/晚餐)

早餐后，乘车赴“世界文化遗产”——【庐山风景区】游览庐山美丽风光，景点有含鄱口、远眺五老峰、北大门、望江亭、庐山植物园、博物馆。庐山是一座历史悠久的文化名山，名胜古迹遍布。千百年来，无数文人墨客、名人志士在此留下了浩如烟海的丹青墨迹和脍炙人口的篇章，苏轼就写过“不识庐山真面目，只缘身在此山中”。续游览庐山景点如琴湖、天桥、花径、锦绣谷、仙人洞、御碑亭、白居易草堂、牯岭镇风光。随后参观闻名中外的孙中山先生夏天度假的【芦林一号别墅】。

第三天 庐山 九江 景德镇

(早/午/晚餐)

早餐后，前往江西第二大城市九江游览【烟水亭】和【浔阳楼】。后游览【湖口石钟山景区】于鄱阳湖入长江东岸，下临长江。因古典园林与自然美景著称，尽览中国第一大淡水湖【鄱阳湖游船】观江湖绝景、水纹黄赤界。后乘车赴位于江西省东北部的景德镇。是中国历史文化名城之一，已有一千多年的制瓷历史，素有“瓷都”之称。这里有丰富的陶瓷历史遗迹，珍贵的陶瓷艺术品，精湛的技术享誉中外。后游览【陶瓷一条街】。

第四天 景德镇 婺源

(早/午/晚餐)

早餐后，前往【古窑遗址】、【陶瓷博览区】参观。续乘车前往中国最美丽的农村——婺源。游览小桥流水人家【李坑】、【晓起生态村】、【俞氏宗祠】。

第五天 婺源 三清山

(早/午/晚餐)

早餐后，车赴抵达自古就有“高凌云汉江南第一仙峰，清绝尘嚣天下无双福地”美誉的国家4A级景区——三清山。乘亚洲最长的索道上山，游览【南清园景区】观道人拜月、仙人指路、神龙戏松、一线天、司春女神、巨蟒出山…续游览【西海岸景区】在此可亲身体会申报吉尼斯纪录、全长几千米西海栈道的全过程。

第六天 三清山 鹰潭

(早/午/晚餐)

今早，乘车赴鹰潭市龙虎山。游览【上清古镇】和【天师府】为历代“天师”起居之所。体验乘竹筏【泸溪河漂流】及游览【仙水岩景区】观赏两岸山岩景观、仙桃石、羞女岩等十大绝景并观赏【悬棺表演】。

第七天 鹰潭 南昌

(早/午/晚餐)

早餐后，乘车返回南昌。游览位于南昌城西赣江之滨【滕王阁】(含登楼)是中国江南三大名楼之一。接着参观【八大山人纪念馆】。随后前往【胜利步行街】自由购物。

第八天 南昌→中转城市→吉隆坡

(早/午)

早餐后，送往机场，乘搭国际航班途径中转城市飞返吉隆坡。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准



TOUR CODE: CTWKHN/JDZ08

8DAYS 7NIGHT NANCHANG*MT LU*JINGDEZHENG*MT SANQING*YINTANG

DAY 01 KUALA LUMPUR→TRANSIT CITY→NANCHANG (D)

Assemble at KLIA by taking a pleasant flight to Nanchang via transit city. Nanchang as the Capital of Jiangxi Province. Upon arrival, visit the newly built **Qiushui Square**. Distance views the world biggest fairy wheel, also known as "**Star of Nanchang**".

DAY 02 NANCHANG ⇄ MT. LU (B/L/D)

After breakfast, Ascend to the top of the pagoda for a panoramic view. Then, visit the famous **Mt. Lushan**, is an area that has long been known in China for its great beauty. Poets and painters have immortalized it, although it is recent history that has again popularized the region. Visit those famous Lushan scenery Spot such like Qin Lake, distance view Wulaofeng, Tianqiao, Huajing, Jinxiugu, Xianren-dong, Yubeitin, Baijuyicaotan, Gulingzhen and etc....Continue to **Luling Villa**, the summer home was a gift to China's power couple: Chiang kai-shek and his wife Song Meiling.

DAY 03 MT.LU ⇄ JIUJIANG ⇄ JINGDEZHENG (B/L/D)

After breakfast, visit the second largest city in Jiangxi - Jiujiang. Tour at **Smoke Shuiting, Xunyang Tower, Shak Chung Shan Scenic Area** and **Cruise at Poyang Lake**. After that, heading to Jingdezhen. One of the China's historical and cultural cities has 1000 years of porcelain making history, known as "Porcelain Capital". Upon arrival, visit **Ceramics Street**.

DAY 04 JINGDEZHENG ⇄ WUYUAN (B/L/D)

After breakfast, visit **Kiln Sites** and **Ceramic Exposition**. Then, proceed to visit **Wuyuan**. It is re-garded as "The Most Beautiful Countryside in China". The ancient constructions of Anhui style with white walls and black tiles and flying eaves from a pictures with harmonious existence of the nature and the human. Visit **Rainbow Bridge, Likeng, Xiaoqi** and **Yu Family's Ancestral Hall**. Continue to the World Natural Heritage **Mt. Sanqing**. It famous as a Taoist mountain and it is charming for oddly-shaped pines and rocks, Taoist temples, archways, palaces and terraces.

DAY 05 WUYUAN ⇄ MT. SANQING (B/L/D)

After breakfast, coach to Mt.Sanqing, task a cable car to the summit of the mountain for a sightseeing tour of the area **The Nan Qing Yuan Scenic Spots** (South Park) and **West Coast Scenic Spot**.

DAY 06 MT. SANQING ⇄ YINGTAN (B/L/D)

After breakfast, travel by coach to Yingtan. Visit **Mt.Longhu**, which is a birth place of Taoism. Experience river cruise at **Luxi River** and visit **Xianshui Rocks Scenic Spot**. After that, admire the **Suspend Cliffs Show (placing the coffin on the cliff)**.

DAY 07 YINGTAN ⇄ NANCHANG (B/L/D)

After breakfast, heading back to Nanchang. Visit **Badashanren Memorial** and **Teng Wang Pavilion**, one of the three most famous pavilions of China. Later, free for shopping at **Shengli Street**.

DAY 08 NANCHANG→TRANSIT CITY→KUALA LUMPUR (B/L)

After breakfast, you will be transferred to airport for your return flight to Kuala Lumpur via transit city.



P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement